
 

                       

   

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                  Αθήνα,  30/08/2022 
 
Του: Αντωνίου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ ανατολικής Αττικής 
 
 
ΠΡΟΣ: τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
             
 
 
ΘΕΜΑ: « Αποστρατεύονται κατόπιν απόφασης περίπου 100 στελέχη της 
Πολεμικής Αεροπορίας σε νευραλγικές θέσεις» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Κατόπιν της από 09/08/2022 αιφνιδιαστικής συνεδρίασης του Ανώτατου Αεροπορικού 
Συμβουλίου (ΑΑΣ) και κάτω από συνθήκες άκρας μυστικότητας, φέρεται να 
αποφασίστηκε η αποστρατεία τουλάχιστον εκατό αξιωματικών της Πολεμικής 
Αεροπορίας σε νωρίτερο χρόνο από τον προβλεπόμενο. 
 
Σύμφωνα δε, με το από 30/08/2022 ηλεκτρονικό δημοσίευμα της ιστοσελίδας 
«dimokratia.gr» η συντριπτική πλειονότητα των αποστρατεύσεων φέρεται να αφορά 
στελέχη σε τεχνικές ειδικότητες, οι οποίες δεν αναπληρώνονται, με αποτέλεσμα να 
καθίσταται ολοένα και πιο δυσχερής η τεχνική υποστήριξη των μονάδων.  
 
Με αυτή την απόφαση αποστρατεύονται στελέχη σε νευραλγικές θέσεις, που έχουν 
τεράστια εμπειρία στη συντήρηση και την επιδιόρθωση του εξοπλισμού των Ενόπλων 
Δυνάμεων, χωρίς να υπάρχει διάδοχη κατάσταση και αντίστοιχη μεταφορά της πείρας. 
Ως εκ τούτου, οι ελληνικές Ένοπλες Δυνάμεις μένουν εκτεθειμένες  και ωθούνται στην 
σύναψη συμβάσεων με ιδιωτικές εταιρείες. 
 
Η μη αναπλήρωση των έμπειρων αποστρατευθέντων στελεχών προκαλεί κενά στις 
Ένοπλες Δυνάμεις και τις καθιστούν πλήρως εξαρτημένες από τη σύναψη συμβάσεων με 
ιδιωτικές εταιρείες.  
 
Σύμφωνα επίσης, με έγκυρες πληροφορίες που επικαλούνται στο άνω δημοσίευμα, οι 
κρίσεις στο στράτευμα έγιναν νωρίτερα από το συνηθισμένο, ώστε αρκετοί αξιωματικοί 
να μην προλάβουν, για λίγους μήνες, να συμπληρώσουν τον απαιτούμενο χρόνο 
υπηρεσίας για να πάρουν το τελευταίο μισθολογικό κλιμάκιο που τους αντιστοιχεί, 
λαμβάνοντας έτσι λιγότερη σύνταξη και μερίσματα από αυτά που πραγματικά δικαιούνται. 
 
 
 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7058

Ημερομ. Κατάθεσης:

31/8/2022



 
Βάσει των ανωτέρω:  
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1) Για ποιο λόγο αποφασίσθηκε η αποστράτευση περίπου εκατό αξιωματικών της 
Πολεμικής Αεροπορίας τεχνικών ειδικοτήτων, νωρίτερα από το προβλεπόμενο; 

2) Αναπληρώθηκαν τα κενά, που προκλήθησαν σε νευραλγικές θέσεις από τις άνω 
αποστρατεύσεις; 

3) Θεωρείτε ότι η αποστράτευση έμπειρων αξιωματικών από τις ελληνικές Ένοπλες 
Δυνάμεις, χωρίς να υπάρχει η απαιτούμενη διαδοχή δεν προκαλεί κενά και δεν 
ζημιώνει την εθνική άμυνα της χώρας; 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 




